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VOORZITTER JAN VD BERG NEEMT AFSCHEID! 
 
Ja het gaat nu toch echt gebeuren, na 33 jaren dat ik IJsclub Vlietland heb 
mogen meebesturen als voorzitter is de tijd aangebroken om de 
voorzittershamer over te dragen aan mijn opvolger. 
Het afgelopen jaar hebben we daar de nodige voorbereidingen voor getroffen 
om een goede opvolger aan u voor te leggen op de komende Algemene 
ledenvergadering. Een mooie periode ga ik afsluiten. Samen met mijn 
medebestuursleden en u als leden en de vele vrijwilligers hebben we bereikt 
dat IJsclub Vlietland een begrip is dat staat als een huis. 
 
De start van dit alles was de ijs- en sneeuwrijke winter van 1990-1991 die 
voor de schaatsenrijders niet gemakkelijk was vanwege slechte ijsverzorging. 
Incidenteel werd er in het dorp Schipluiden en langs de Rijksstraatweg 
richting Den Hoorn een baantje op het natuurijs geschoven. 
Dit alles was aanleiding voor het initiatief van een groepje schaatsers met als 
doel het bevorderen van de schaatssport en ijsplezier. 
 

 
 
Jan met burgemeester Noordermeer bij de opening ijsbaan afgelopen winter 
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Het resultaat was dat er op 25 april 1991 een avond werd georganiseerd om 
uitleg te geven over de ideeën van de initiatiefgroep. Dat resulteerde in de 
opdracht aan de groep om een aantal zaken voortvarend aan te pakken: 
1. De aanleg van een landijsbaan met verlichting; 
2. Plan voor ijsonderhoud;  
3. Aanpak knelpunten onder bruggen; 
4. Organisatie van een toertocht. 
 
Op 1 oktober 1991 vond de eerste ledenvergadering plaats met verkiezing 
van een bestuur en uitleg over de stand van zaken m.b.t. bovenstaande 
punten. 
Inmiddels hadden er zich al 500 leden aangemeld bij de ijsclub. 
Op 7 november kregen we een tijdelijke vergunning voor aanleg van een 
ijsbaan. Daarmee gingen we aan de slag en half januari 1992 hadden we ijs 
en werd de nieuwe ijsbaan schaatsend geopend door Burgemeester Waaijer 
en Wethouder van Leerdam. Een betere start konden we ons niet toewensen. 
 
Ook een feestelijke gebeurtenis was de opening van ons clubgebouw op 7 
november 1998 door de toenmalige burgemeester van Schipluiden Marja van 
Bijsterveldt. Ook denk ik terug aan de viering van ons 20-jarig bestaan in 
2011 waar ook het door Gemma van Winden gemaakte jubileumboek van de 
IJsclub is gepresenteerd: ‘Winterse Historie, ruim 100 jaar IJsgeschiedenis in 
Schipluiden en Den Hoorn’. 
Op de samenwerking met de regionale ijsclubs binnen het District Westland 
en de organisatie van de Westland Toertocht kijk ik ook met plezier op terug. 
Het verkrijgen van een 50 jarig erfpacht contract voor onze IJsbaan van onze 
Gemeente was voor mij ook een bijzondere mijlpaal in de geschiedenis van 
onze ijsclub. 
 
Rest mij om onze leden, medebestuursleden, regionale ijsclubs en vele 
vrijwilligers te bedanken voor het vertrouwen in mij en voor de fijne 
samenwerking in de afgelopen 33 jaren. 
 
Met een hartelijke groet,  
Jan vd Berg 
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Bestuur en commissies IJsclub Vlietland  
 
Voorzitter: 
Jan v.d. Berg          tel. (015) 3808677     e-mail: jbberg@planet.nl  
(tot 5 november 2024) 
Remco Jongbloed       tel. (06) 22726454   e-mail: info@ijsclubvlietland.nl  
(vanaf 5 november 2024) 
 
Secretaris: 
Aad van Winden          tel. (015) 3808732  e-mail: avw@kabelfoon.nl 
 
Penningmeester: 
Sylvia vd Berg-Maat  tel. (06) 16608142 e-mail: sylviamaat@hotmail.com  
 
Algemene bestuursleden: 
Leo Heijdra, Wim van Mierlo, Theo van Paassen, Eef Rimmelzwaan,  
Paulien Wolters (tot 5 nov. 2024), Ben Schenkeveld, Bas Wolters, Paul van  
Leeuwen, Erik Folkers 
 
Ledenadministratie:  
Remco Jongbloed       tel. (06) 22726454   e-mail: admin@ijsclubvlietland.nl 
 
Technische commissie: 
Ben Schenkeveld, Theo van Paassen, Wim van Mierlo 
 
Jongerencommissie 
Paul van Leeuwen, Bas Wolters 
 
Financiële commissie: 
Sylvia vd Berg-Maat, Aad van Winden, Eef Rimmelzwaan, Jan v.d. Berg 
 
Koek en zopie commissie: 
Dorus v.d. Kraan, Paulien Wolters, Eef Rimmelzwaan 
 
Beheerders website 
Paul van Leeuwen, Bas Wolters 
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BEPERKTE DIJKBEWAKING OPGEHEVEN!! 
 
De ijsbaan, ……het is net een mens, hoe ouder die wordt, hoe kleiner de 
dijken worden! Met als gevolg, de overstroming van de ijsbaan tijdens de 
afgelopen winter! In het voorjaar ging daarom de (grond!)motor draaien!  
Er werden diverse offertes aangevraagd, en daarover weer veel gesprekken, 
veel telefoontjes en appjes! 
 
Die appjes gingen over, de benodigde hoeveelheid grond, over hoeveel 
bedraagt het uitklinken en inklinken van de grond, over de schoongrond-
verklaring, over een platenbaan om verzakking van apparatuur te voorkomen, 
over wie gaat die platen dan leveren, over hoe de grond aan te voeren, over 
gooien we die 400 kuub op één hoop naast de oprit?, over maar dan zakt die 
hoop grond (door het gewicht!) daar ter plaatse door de grasmat, over dan 
laten we die grond storten via een platenbaan vanaf de Zouteveenseweg, 
over daar moet een mobiele kraan staan die de grond direct in rupsdumpers 
schept, over wie regelt die rupsdumpers dan, over wie kunnen er met die 
rupsdumpers rijden, over het storten op de ijsbaan op een lang gerekte hoop 
(dan zakt die grond niet weg?), over is de ijsbaan alweer voldoende 
opgedroogd na al die regen?, zodat je er niet verzakt met rupsdumpers en 
trekkers met kiepers, over dan toch nog maar een extra afvoer laten 
ingraven, om het laatste water beter weg te laten lopen! En dan, over ja 
kunnen we nu eindelijk gaan beginnen, over staat de goede hoogte 
aangegeven, over moeten we echt geen rijplaten neerleggen, over wie gaat 
er nu weer op die rupsdumpers rijden!     
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En dan, dan ligt die grond eindelijk daar, twee kraantjes geregeld, die maken 
de dijk mooi van vorm, nog even frezen, inzaaien en dan kan het gras weer 
groeien!! Want groeien moet het, want anders heeft het water van de ijsbaan 
te veel vat op de (kale!)dijken en dan kalft het weer af! (voor de duidelijkheid: 
dan spoelen de golven, veroorzaakt door de wind, de grond weer weg en gaat 
de dijk weer naar de knoppen!!). Maar gras heeft water nodig om te groeien 
en dan regent het natuurlijk net niet! Dus wordt er een mesttank met speciale 
“op-zij-water-sproeier” geregeld zodat het gras weer tot groeien wordt 
bewogen.Dan moet het jonge gras worden gemaaid of schapen moeten het 
jonge gras in een dag even kort grazen, daarna groeit het jonge gras breder 
uit!! Zo gezegd, zo gedaan! En wat een resultaat! Kom gerust kijken, want wat 
is die dijk nu mooi begroeid met gras!!                                                                                                                   
Nou, wij mogen als ijsclubbestuur blij zijn, dat Jan, onze (scheidende!) 
voorzitter, vorig jaar bij de ledenvergadering zei, dat hij nog een jaartje mee 
zou lopen!! Gelukkig, en iedereen mag het weten hoor, zonder onze Jan had 
die dijkverhoging niet zo soepeltjes verlopen “Dank Jan voor je inspanningen”!  
 
Theo, uw verslaggever ter plekke!   
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di Corti Cyclo service  
Voor al het onderhoud van uw stadsfiets, racefiets 
en mountainbike en het slijpen van schaatsen 
  
Frank de Kort  
Keenenburgweg 29 2636GK Schipluiden  
Tel. 06-27464132 frank@dicorti.nl 

 
  
SCHAATSEN SLIJPEN 
 
Het  schaatsen slijpen gebeurt niet meer in het clubhuis van de ijsclub maar 
aan de oostzijde van de loods aan de Zouteveenseweg nr.15. 
Volg onderstaande route 200 meter vanaf het clubhuis en aan de achterzijde 
bevindt zich de werkplaats van schaatsenslijper Frank de kort. 
Buiten ijsperiodes moet voor het slijpen wel vooraf contact met Frank worden 
opgenomen. Contactgegevens: frank@dicorti.nl  telefoon 06-27464132 
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ALGEMEEN VERSLAG SEIZOEN 2023-2024 

Voorwoord 
Na een wat verlate zomerperiode is inmiddels duidelijk de herfst ingetreden.  
De verschillende seizoenen zijn in Nederland toch bijzonder, hoewel velen 
aan de vorige herfst en winter zullen terugdenken als één aaneengesloten 
herfstperiode qua weer.  
Dat komt voornamelijk door de voortdurende depressieactiviteit en de vele 
regen, doorlopend in het voorjaar.  
Echter mochten we toch begin januari even van een stevig mini-wintertje 
genieten. 

En recent, midden september, was er een stevige uitval van polaire lucht die 
in Midden Europa extreme regenhoeveelheden en overstromingen 
veroorzaakte en met name in de Alpen zorgde voor hevige sneeuwval in de 
wat hogere delen.  
Dit alles werd veroorzaakt door de botsing van koude bovenlucht (-30 gr. C op 
5000 meter hoogte) met warme -zeer vochtige- lucht komend vanaf het 
Middellandse Zee gebied en de stuwing tegen het Alpen-massief wat 
resulteerde in 300 tot 500 mm neerslag in een paar dagen.  
Wat ik hiermee wil zeggen is dat een stevige uitval van polaire lucht vanuit het 
noorden met name in de winter ook kan zorgen voor mooie winterse en 
vorstperioden in onze lage landen. 
Als de circulatiepatronen in en vanaf de Atlantische Oceaan een beetje 
veranderen (zie ook het hoofdstuk ‘Winterontwikkelingen’ op pag. 37 dan is 
ook na de laatste beperkte ijsjaren een stevige winter goed denkbaar. 
 
Vorst- en IJsperiode (7 januari t/m 21 januari 2024) 
Zoals elk jaar wordt door uw secretaris tijdens aankomende mogelijke 
vorstperioden een logboekje bijgehouden. De bovengenoemde periode 
beslaat 2 weken, nl. de periode van ijsvorming op de ijsbaan tot de laatste 
dag dat erop geschaatst is door enkele fanatieke bestuursleden. 
Rond de jaarwisseling ontstond de nodige onrust bij de ‘weerkundigen’ op het 
forum van weerwoord.be. Er leek zich een weersomslag te ontwikkelen rond 8 
januari. En dat bleek juist! Op 3 januari werd een winterbericht op onze 
website geplaatst met daarbij de luchtdrukkaartjes die veelbelovend waren. 
En exact op 8 januari viel de vorst in met opeenvolgende dagen met resp. 3,6  
5,6, 5,6, 6,4 en 8 graden vorst. De dauwtemperatuur lag erg laag door de 
droge oostelijke stroming en zorgde voor solide ijsvorming, waardoor op de 2e 
dag, 9 januari, al goed te schaatsen viel om – voorbereidend op openstelling 
voor de leden-  samen met wat jongeren alle methaangasbellen door te 
prikken. De veengrond onder de ijsbaan levert voortdurend methaangas af 
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dat bellen in het ijs vormt. Dat zou tot spoelwakken leiden bij grote belasting 
door de vele schaatsers. 
 
Waar leidde dit alles toe: 

 2 prachtige ijsdagen; met een solide ijsdikte van 5 tot 8 cm. 
 Er is geschaatst door duizenden leden van de vroege ochtend tot 22 

uur in de avond. 
 Een officiële opening door onze nieuwe burgemeester Fenna 

Noordermeer.  
 Tienduizenden hits op sociale media en de ijsclubsite werd 10 jan. 

zelfs overbelast. 
 Inschrijving van 704 nieuwe leden. 
 Verkoop/ruil  van vele 2e hands schaatsen. 
 Een aantal schoolklassen, de brugklas van Stanislas, en peuters van 

BSO het Kickertje op de baan. 
 Wat ijstransplantatie in enkele wakjes, perfect uitgevoerd door de 

ijsmeesters. 
 Maar vooral: heel veel blije gezichten van tevreden schaatsers. 
 Slechts enkele EHBO-gevallen dankzij de goede ijskwaliteit. 
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 Volop media-aandacht: TV en Radio West waren 9 januari vanaf 7 

uur tot 16 uur aanwezig, de WOS deed 4x interviews, incl. terugblik, 
Streekradio Vlaardingen-Schiedam, Stadsradio Delft, TV Delft, RTL 4 
actualiteiten op 10 januari, en ook 3 publicaties in AD regiokrant en 
natuurlijk in ons lokale blad De Schakel. 

 Een week later op opgevroren dooi-ijs is in het weekend een paar uur 
geschaatst door een paar fanatieke vrijwilligers en bestuursleden (het 
bloed kruipt waar het niet gaan kan!!). 

 Na 2 weken zag de oude ijslaag er over vrij grote oppervlakken 
wit/grijs uit door de opeenhoping van methaangas onder het ijs. 
Broeikasgassen komen ook vanuit de natuur in de atmosfeer.  
 

Resumerend: Natuurijs Leeft !!!  
 
Leden 
In de afgelopen twee winters werden er weer nieuwe leden toegelaten; in 
beide perioden ruim 700, waardoor ons ledental weer boven de 6000 is 
gestegen. Dit noopt het bestuur om komend seizoen sterk terughoudend te 
zijn met inschrijving van nieuwe leden. Dit betekent dat alleen nieuwe 
gezinsleden of lokale nieuwe inwoners kunnen worden ingeschreven en, als 
de ijssituatie het toelaat, overgegaan wordt tot verkoop van dagkaartjes voor 
de niet-leden. 
De toelating, afhankelijk van de ijscondities, zal in ijsperiodes op onze website 
kenbaar worden gemaakt.  
 
Overige activiteiten 
Er is in het afgelopen jaar weer hard gewerkt door vele vrijwilligers: 

 Zo leest u op pag. 8 in dit boekje over de dijkverzwaring aan de 
zuidkant van de ijsbaan. De onderliggende veenlaag klinkt een beetje 
in waardoor daar water over de dijk liep. 

 Bij de Woudseweg is het viaduct over de Monsterwatering gewijzigd 
bij de aanleg van de rotonde; dit leidde tot aanpassingen voor de 
kluunvoorziening onder de brug daar die bij schaatsbaar buitenijs op 
de boezemwateren veel wordt gebruikt. De Technische Commissie 
heeft hier veel aandacht aan geschonken. De provincie heeft 
inmiddels toegezegd de extra kosten voor haar rekening te nemen. 

 De energiekosten zijn sterk omlaag gebracht door de zware 
baanverlichting af te koppelen van het net en bij ijsperioden te 
vervangen door tijdelijke inzet van een generator.  
Deze is door landbouwmachinefabrikant Lely beschikbaar gesteld. 
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 Landelijke KNSB-bestuurder Jeroen Straathof, een bekende oud 
wedstrijdschaatser, kwam schaatsen op onze baan en was zo 
enthousiast over de sfeer en ijskwaliteit, dat hij 25 vrijkaarten 
beschikbaar stelde voor de NK Allround en de NK Sprint op 25 
februari in Thialf Heerenveen. 
Een aantal vrijwilligers en bestuurders van de ijsclub heeft een 
bijzonder leuke dag gehad (zie pag. 33).  

 Op vele vrijdagochtenden wordt onder leiding van de technische 
commissie geklust aan materiaal en clubhuis. 

 In oktober werd weer een zgn. Opzoomerdag gehouden waarbij door 
een groot aantal vrijwilligers algemeen onderhoud wordt gepleegd 
onder leiding van bestuurslid Theo van Paassen.  

 Activiteiten rondom de Westland Tourtocht stonden op een laag pitje. 
Wel is er enkele malen overleg geweest met de gemeente en andere 
ijsclubs over het draaiboek en recente nieuwe verordeningen. 
Organisatie van een WTT zal door de gemeentelijke eisen er niet 
eenvoudiger op worden! 

 
Bestuur 
In het verslag van de algemene ledenvergadering kunt u lezen dat er mutaties 
in het bestuur hebben plaatsgevonden en zullen plaatsvinden.  
Onze voorzitter Jan van de Berg heeft vanaf de opstart van de ijsclub in 1991 
op zijn flamboyante wijze leiding gegeven aan het bestuur en op zijn geheel 
eigen wijze alle ledenvergaderingen geleid. Jan is en was expert op het 
gebied van landbouw en grondzaken, en heeft ook elders veel 
bestuursfuncties ingevuld, o.a. vele jaren in het Hoogheemraadschap van 
Delfland.  
Enige jaren geleden werd hij dan ook terecht gedecoreerd tot Ridder in de 
Orde van Oranje-Nassau. 
Binnen de ijsclub is hij ook beroemd om zijn heel bijzondere en gevarieerde 
wijze van het bereiden van snacks op de algemene ledenvergadering ;-)).  
We zullen Jan missen met zijn authentieke invulling van voorzitter en 
bestuurslid, maar als persoon blijft hij natuurlijk gewoon verbonden aan de 
ijsclub (die hij toch ook niet kan missen!!). 
In het kader van verjonging zijn inmiddels 3 leden van de jongerencommissie 
in het algemeen bestuur benoemd. Remco Jongbloed heeft zich bereid 
verklaard de functie van voorzitter te gaan invullen.  
De laatste jaren werd door hem de ledenadministratie verzorgd, een flinke 
klus met in totaal 1.400 nieuwe leden in de laatste twee seizoenen en 
daarnaast alle mutaties in het bestand.  
Er is inmiddels zicht op een nieuwe functionaris die de ledenadministratie wil 
gaan verzorgen. 
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Het bestuur heeft er alle vertrouwen in dat Remco met jong en enthousiast 
elan de ijsclub nog gedurende lange tijd zal gaan leiden.  
 
Ook Paulien Wolters neemt afscheid. Zij heeft zich met de Koek en Zopie 
commissie vele jaren ingezet om ieder van zijn natje en droogje te voorzien. 
Altijd scherp op de aanwezige voorraad. Gezien haar drukke dagelijkse 
werkzaamheden (niet iedereen is met pensioen) was dat een extra ‘belasting’ 
om alles voor elkaar te krijgen. In de ijsperiode tijdens het Corona jaar 2020 
zorgde zij en haar man dagelijks voor een heerlijke warme maaltijd voor 
bestuur en vrijwilligers.   
 
Een dankwoord aan de vrijwilligers  
We hebben een levende vereniging. Dankzij de vele vrijwilligers is er 
voortdurend aandacht voor onderhoud en gebruik van clubhuis en terrein. 
Tijdens de ijsperiode was onder leiding van Paulien Wolters en oud-
bestuurslid Dorus van de Kraan de catering voor de vele bezoekers weer dik 
in orde. Ook de controle van lidmaatschapskaartjes en de inschrijving van de 
vele nieuwe leden zorgden voor een drukke periode, waarbij de vrijwilligers 
het bestuur ondersteunden. Overdag en met name na 22 uur werd de 
ijskwaliteit door een harde kern van vrijwilligers door middel van baanvegen, 
scheuren bewateren en zo nodig ijstransplantatie  optimaal gehouden.  
Ook het bijhouden van sociale media en de website vraagt steeds veel 
aandacht. 
Dat alles zorgt voor het enthousiasme binnen de club en voor de bijzondere 
sfeer die zo passend is en hoort bij natuurijs. Nederland is daar uniek in en 
onze vereniging is daar zeker een voorbeeld van!  
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Gebruik clubhuis:  
Vereniging gerelateerd gebruik:  
Bestuur IJsclub Vlietland en vrijwilligersactiviteiten (+/- 50), Vlaardingse 
IJsclub (5)  
Visclub ’t Voertje (11), Watersport Vereniging (8), De Hardloper (8), Hobbytuin 
vereniging de Trambrug (2), De Zonnebloem (4), Buurtpreventie(10), Stichting 
Zomerfeest Schipluiden (1), Gymnastiekvereniging (2), Stichting Vamos (1) 
de Gymnastiekvereniging (2) de Land en Tuinbouw organisatie LTO (1).  
 
Overig gebruik:,  
Kinderfeestjes (13) en enkele familiereünies. 
 
Tot slot nog alle feiten van afgelopen seizoen op een rijtje: 
IJsperioden      1  
Schaatsbare dagen ijsbaan voor leden   2 
Westland-Toertocht     0 dagen  
Maximaal gemeten ijsdikte    8 cm. 
Aantal leden 30 juni 2023    5.667 
Aantal leden 30 juni 2024     6.202   

(982 <18 jaar)  
Bestuursvergaderingen     6 
 
Namens het bestuur van IJsclub Vlietland;   
Aad van Winden, secretaris. 
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SCHAATSEN IS VOOR IEDEREEN! 
 
Het bestuur en de leden van IJsclub Vlietland hopen natuurlijk ook op een 
echte winter met natuurijs. Dat is het allermooiste wat er is.  
Maar om dan goed voorbereid te zijn, is een wekelijkse training geen 
overbodige luxe. 
Op de Uithof in Den Haag ligt er gedurende het gehele winterseizoen een 
prachtige ijsvloer. Het schaatsseizoen is gestart op 5 oktober jl. Maar er is 
nog volop ruimte voor nieuwe leden bij de ijsclubs van DKIJV (Delft) en DVIJC 
(Vlaardingen). Tot eind maart kun je dan wekelijks komen trainen/schaatsen. 
DKIJV en DVIJC bieden wekelijks verschillende trainingsmogelijkheden, van 
de jongste jeugd (6 jaar) tot aan senioren. Voor volwassenen zijn er meerdere 
mogelijkheden, waaronder het instroom uur op de zaterdagmorgen. Voor de 
oudere, en gevorderde jeugd (ca 12 – 19 jaar) is er een training op 
woensdag- en vrijdagmiddag (17.00 – 18.15). 
Met heel veel plezier worden er elke zaterdagmiddag (18.30 – 19.30) lessen 
voor de jeugd georganiseerd van ca. 6 tot en met 12 jaar, onder het motto: 
“elke les moet een feestje zijn”. De jeugd heeft de toekomst voor het 
schaatsen! De kinderen leren spelenderwijs schaatsen, in een groepje op het 
eigen niveau. Ze leren steeds meer de techniek en zullen echt leren om hard 
te schaatsen op noren. 
Wanneer er geschikt natuurijs is, komen beide ijsclubs ook weer graag met 
alle jeugdschaatsers bij IJsclub Vlietland een training houden tijdens het 
Jeugdschaatsuur!  
Lijkt het je wat? Kijk voor meer informatie op de website www.dkijv.nl of 
www.dvijc.nl en nog beter: ‘meld je aan voor een proefles’. 
 
DKIJV (Delft) : jeugd@dkijv.nl 
DVIJC (Vlaardingen) : ledenadministratie@dvijc.nl 
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Dé VBO Makelaar – Taxateur van de regio Den Hoorn,             
Schipluiden, Maasland, Delft, Westland, Maassluis en Rijswijk. 

 
Fluitekruid 64, 2635 KT Den Hoorn 

 
Telefoon: 015 - 257 38 98  

www.vanleerdammakelaardij.nl 
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GEGEVENSWIJZIGINGEN T.B.V. LEDENBESTAND 
 
Wij verzoeken u eventuele wijzigingen in uw gegevens in ons ledenbestand 
zoveel mogelijk vóór 15 november aan ons door te geven. 
Voorbeelden van wijzigingen zijn: 
- onjuiste naam/adresgegevens op boekje of nota; 
- verhuizing of kinderen die op zichzelf zijn gaan wonen; 
- aanmelding kinderen (indien er al een hoofdlid is ingeschreven; 

kinderen jonger dan 6 jaar kunnen vóór 15 november gratis worden 
bijgeschreven). 

De wijzigingen onder vermelding van namen, adres, tel. nummer, e-mail en 
geboortedata kunt u schriftelijk of per e-mail doorgeven aan onze 
ledenadministrateur: Remco Jongbloed, e-mail: admin@ijsclubvlietland.nl. of 
Delflandplein 184, 2624 GD Delft. 
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AGENDA LEDENVERGADERING 5 NOVEMBER 2024 
(aanvang 20.00 uur in clubgebouw IJsclub Vlietland) 
 
 

1. Opening / mededelingen 
 

2. Vaststelling agenda 
 

3. Notulen ledenvergadering 7 november 2023 (zie pagina 23 e.v.) 
 

4. Algemeen verslag seizoen 2023-2024 (zie pagina 11 e.v.) 
  

5. Financieel verslag: 
 Resultatenrekening 2023/2024 + balans 
 Verslag kascommissie (Wim Roeleveld en Nico van Paassen) 
 Begroting seizoen 2024/2025 
 Benoeming kascommissie 2025 
Wim Roeleveld is aftredend, Nico van Wijk is reservelid. 
De financiële stukken zijn opvraagbaar bij de penningmeester en ter 
vergadering beschikbaar voor de aanwezige leden. 

 
6. Bestuursverkiezing 

 Aftredend dit jaar zijn: voorzitter Jan vd Berg, secretaris Aad van 
Winden en algemeen bestuurslid Paulien Wolters; 

 Secretaris Aad van Winden is herkiesbaar; 
 Benoeming bestuurslid Remco Jongbloed tot voorzitter; 
 tot aanvang van de vergadering kunnen de leden 

(tegen)kandidaten voordragen 
 

7. Wat verder ter tafel komt / Rondvraag 
 
8. Sluiting 

 
 

 
Na afloop van de vergadering is er gelegenheid onder het genot van een 
drankje tot napraten en het uitwisselen van schaatsbelevenissen. 
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Gaagweg 36 schipluiden 

Tel: 015-3809134 
e-mail: info@zuivelvanwinden.nl 

 

Openingstijden 
 

 dinsdagmiddag  12.30-17.30 uur 
 vrijdagmiddag    12.30-17.30 uur 
 zaterdag 09.00-16.00 uur 
 

Ook voor een origineel cadeau zoals  
het  'Midden-Delfland pakket' 

verkrijgbaar in elke prijsklasse ! 
'Bezoek onze winkel of bel ons' 

 

 
 - Netwerk installaties in en om het 
   huis. 
 

 - Elektrische installaties 
 

 - TV distributie installaties ; 
   internet / WiFi in Hotels, 
   Pensions, Sportcomplexen etc. 
 

 - Verhelpen storingen bij Digitale 
   TV ontvangst van kabel, satelliet 
   en Digitenne 
 
 

 Wim Ammerlaan  
 Antenne- en Elektrotechniek 

 

Woudseweg 168 
2636 AW Schipluiden 
Tel:  06-51155195 
Fax: 015-3809945 
Web: www.wa-ae.nl 
E-mail: 
WA_AE@hetnet.nl 
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NOTULEN LEDENVERGADERING 7 NOVEMBER 2023 
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter, Jan vd Berg, opent de ledenvergadering en heet de 51 
aanwezigen hartelijk welkom. In het bijzonder erelid Tineke Dijkshoorn en 
Willem Nell die na afloop van de vergadering iets gaat vertellen over zijn 
Elfsteden ervaringen. 
De voorzitter blikt terug op het afgelopen seizoen waarin we 4 dagen op de 
ijsbaan hebben kunnen schaatsen. Veel mensen zijn in die periode lid 
geworden van de ijsclub. 
Op 28 oktober jl. is op de door bestuurslid Theo van Paassen georganiseerde 
Opzoomerdag weer veel onderhoud gedaan aan ijsbaan en clubgebouw als 
voorbereiding voor komend winterseizoen. 
Ook zijn weer de nodige investeringen gedaan zoals nieuwe geluidsinstallatie 
en website. Op het programma staan investeringen in dijken ijsbaan en 
energievoorziening. 
Ook memoreert de voorzitter aan het gebruik van de vele dorpsactiviteiten op 
het ijsbaanterrein en in het clubgebouw. Dit zorgt voor draagvlak binnen de 
gemeente. 
Tot slot staat hij stil bij het overlijden van schaatsvriend Kees van Schie van 
IJsclub Eendracht uit het Westland waarmee we vele jaren plezierig hebben 
samengewerkt in het District Westland en bij de organisatie van de Westland 
Toertocht (WTT). 
De secretaris zegt afmeldingen te hebben ontvangen van Hans vd Zwan, 
Niels Smit, en Ton van Winden. Kascommissielid Wim Roeleveld heeft zich 
vanwege ziekte ook afgemeld. Wim Ammerlaan en Dolf vd Knaap komen wat 
later. 
 
2. Vaststelling agenda 
Geen opmerkingen. De agenda in het jaarboekje wordt afgelopen. 
 
3. Notulen ledenvergadering 1 november 2022 
Nico van Paassen vraagt naar stand van zaken over zijn gedane suggestie 
om een van de bruggen over de Zweth en Monsterwatering de naam Tineke 
Dijkshoornbrug te gaan geven.  
Bestuurslid Theo van Paassen zegt dat hij bij George Jansen is geweest 
waarvan de naam nu op de twee bruggen staat. Deze wil niet meewerken aan 
naamsverandering van de bruggen. 
Nico vraagt nogmaals dit ook bij de gemeente Midden-Delfland aan te 
kaarten. De voorzitter zegt toe dit nogmaals in het bestuur te bespreken. 
Vervolgens wordt Leo Heijdra bedankt voor het maken van de notulen. 
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4. Algemeen verslag 2022-2023 
De secretaris, Aad van Winden, geeft een toelichting op het in het jaarboekje 
opgenomen jaarverslag.  
We hebben 5 dagen ijs op de ijsbaan gehad. Op de eerste dag hebben 
jeugdleden de gasbellen in het ijs doorgeprikt ter versterking van het ijs.  
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Vervolgens hebben we 4 dagen de ijsbaan in de daguren open gehad om te 
schaatsen. De ijskwaliteit stond geen groepsvorming op het ijs toe. Enkelen 
die zich daar niet aan hielden zijn door het nog zwakke ijs gezakt. 
Op vrijdag hebben schoolklassen van de basisscholen uit Schipluiden op de 
ijsbaan geschaatst. 
De ijsperiode heeft veel nieuwe leden opgeleverd. Voor ledenadministrateur 
Remco Jongbloed heeft dat veel werk opgeleverd waarvoor hij een applaus 
van de leden ontvangt. 
Tot slot bedankt de secretaris Milan van Haren voor de prachtige foto’s in het 
jaarboekje die hij met zijn drone boven de ijsbaan heeft gemaakt. 
Vanuit de aanwezigen worden over het verslag geen opmerkingen gemaakt. 
De secretaris wordt vervolgens bedankt voor zijn verslag. 
 

 
 
5. Financieel verslag 
De penningmeester, Sylvia vd Berg-Maat, geeft een toelichting op de 
uitgereikte verlies- en winstrekening, balans en begroting 2023-2024.  
Het afgelopen jaar laat een positief saldo van € 6725,97 zien terwijl een 
negatief saldo van € 1225,- was begroot. Dit komt met name door de 
ijsperiode in december. Voor het komende seizoen is een kleiner positief 
saldo van € 225,- begroot dat bij een ijsperiode hoger zal worden. 
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Het ook door haar uitgereikte financiële overzicht over de afgelopen 6 jaar 
laat een stabiele en gezonde vereniging zien. 
Vanuit de aanwezigen wordt gevraagd wat te doen met het gespaarde 
bedrag. De voorzitter en secretaris melden dat dit bedrag afgelopen jaren is 
opgebouwd om het ijsbaanterein te kunnen kopen als dat beschikbaar kwam. 
Nadat de gemeente de grond had gekocht van de vorige eigenaar BBL heeft 
de ijsclub een 50-jarig erfpachtcontract van de gemeente gekregen en een 
50-jarige subsidie om het verschil tussen vorige pachtsom bij BBL en nieuwe 
erfpachtsom bij de gemeente te dichten. 
Onder agendapunt 7 komen de investeringen verder aan de orde. 
Verder worden en geen opmerkingen gemaakt over de uitgereikte financiële 
stukken. 
Verslag kascommissie 
Aad Koole zegt dat de financiële administratie er allemaal weer prima uitzag.  
De voorzitter bedankt vervolgens de penningmeester en onder applaus wordt 
vervolgens de penningmeester en het bestuur decharge verleend.  
Benoeming kascommissie 2023 
De voorzitter bedankt de kascommissie. Aad Koole is aftredend. Wim 
Roeleveld blijft nog een jaar lid. Nico van Paassen treedt toe tot de 
kascommissie. Nico van Wijk meldt zich aan als reservelid. 
 
6. Bestuursverkiezing 
De bestuursleden Jan vd Berg en Wim van Mierlo zijn dit jaar aftredend. Wim 
is herkiesbaar en wordt onder applaus herkozen. 
Jan geeft vervolgens de voorzittershamer over aan de secretaris. Deze zegt 
dat Jan vanwege gezondheid en leeftijd heeft aangegeven te willen stoppen. 
Remco Jongbloed heeft aangegeven op termijn de voorzittersrol van Jan te 
willen overnemen. Jan heeft daarop aangegeven nog een jaar te willen blijven 
om Remco in te werken in zijn voorzittersrol. 
Omdat een aantal bestuursleden hebben aangegeven op termijn te gaan 
stoppen en voor de continuïteit van de vereniging en verjonging in het bestuur 
worden Remco Jongbloed en Erik Folkers door het bestuur voorgedragen als 
nieuw te kiezen bestuursleden. 
Beiden stellen zich kort voor aan de aanwezigen. 
De secretaris meldt dat er geen tegenkandidaten zijn aangemeld. Vervolgens 
worden onder applaus van de aanwezigen Remco en Eric als nieuwe 
bestuursleden gekozen en wordt Jan voor een periode van één jaar herkozen 
als voorzitter. 
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7. Investeringsvoorstellen  
Tijdens de ledenvergadering in 2021 hebben de leden ideeën aangedragen 
voor investeringen door de ijsclub.  
De drie ideeën die daarna op haalbaarheid zijn onderzocht waren:  
- inzet aggregaat voor baanverlichting om kosten vastrecht netaansluiting te 
verlagen; 
- mogelijkheden kunstijsbaantje; 
- inzet zonnepanelen. 
De inzet van aggregaat wordt nu uitgevoerd. Daarmee kan de zware en dure 
aansluiting voor de lichtmasten worden verlaagd. We kunnen daarbij gebruik 
maken van een aggregaat van de fa. Lely aan de Zouteveenseweg. 
Op een vraag van Hubert Berbee of Ledverlichting op de ijsbaan mogelijk is 
wordt vanuit het bestuur gezegd dat dit ook erg duur is omdat daarvoor zowel 
de lichtarmaturen als de lichtmasten vervangen moeten worden. Daarnaast 
geven Led-armaturen meer lichtoverlast voor de omgeving. 
De andere twee ingebrachte ideeën zijn qua kosten en impact op het open 
ijsbaanterrein niet haalbaar gebleken. 
De voorzitter meldt dat er komend jaar wel geïnvesteerd wordt in 
dijkverhogingen rond de ijsbaan. 
Daarover vraagt Dirk Dijkshoorn of de dijkverhogingen op de verschillende 
delen van de ijsbaan niet anders kunnen worden uitgevoerd. De voorzitter 
zegt dat dit lastig wordt i.v.m. bereikbaarheid tijdens schaatsen van de 
verschillende delen van de ijsbaan. 
Kees van Paassen doet nog de suggestie voor de aanschaf van een 
hogedrukreiniger voor onderhoud van bestrating rond clubgebouw. 
Toegezegd wordt dat dit in het bestuur zal worden besproken. 
 
8. Wat verder ter tafel komt / rondvraag 
De secretaris zegt dat Til Schenkeveld de prijsvraag tijdens de vorige 
ledenvergadering heeft gewonnen met haar voorspelling van aantal ijsdagen 
en minimum temperatuur aan de ijsbaan in afgelopen seizoen. Hij overhandigt 
haar een ijsclubboek als prijs. 
Aad Koole bedankt vervolgens het bestuur voor het gebruik van het 
ijsclubclubgebouw voor activiteiten van de Zonnebloem. 
Theo van Paassen bedankt in bijzonder Andre Ruijgt voor zijn 
werkzaamheden en beschikbaar stellen van apparatuur tijdens de 
Opzoomerdag. 
Op een vraag over wie de ledenadministratie van Remco gaat overnemen als 
Remco de voorzittersrol gaat overnemen wordt toegezegd dat dit in het 
bestuur zal worden besproken. 
Dolf vd Knaap van IJsclub Hard Gaat Ie uit De Lier zegt vervolgens dat met 
het bestuur van IJsclub Vlietland al vele jaren plezierig wordt samengewerkt  
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www.vdboschinstallatie.nl 
 
 
 

Tel: 015-3808252 
 
 

 

 
Hoornsekade 15 
2635 HA Den Hoorn 
Tel. 06 51134578 
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binnen o.a. de organisatie van de Westland Toertocht. Als dank daarvoor 
overhandigt hij de voorzitter een ingelijste foto van Jan en Aad samen op een 
slee op de ijsbaan in De Lier. 
Tot slot melden Jan en Eef dat voor alle aanwezigen na afloop er een ijsje is 
in gedachte van het eerste ijs in het nieuwe seizoen. 
 
9.   Sluiting 
De voorzitter bedankt tot slot de aanwezigen voor hun inbreng en spreekt de 
wens uit elkaar weer te zien in een schaatsperiode komende winter. In het 
bijzonder bedankt hij de medebestuursleden, commissies, adverteerders in 
jaarboekje, schoonmaakploeg en andere vrijwilligers voor hun inzet voor de 
ijsclub. Hij sluit vervolgens de vergadering.  
 
Daarna geeft Willem Nell een presentatie over zijn ervaringen in de 
Elfstedentocht van 1963.  
Vervolgens wordt er onder het genot van een drankje en een hapje nog 
gezellig nagepraat. 
 
Leo Heijdra 
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       Woudseweg 150,  2636AV Schipluiden 
      Tel. 06 1511 5101 
 

 

 
 
 
 
  

 
 

APK REPARATIE ONDERHOUD 
IN- EN VERKOOP 

van alle merken auto’s 
 
Dorpsstraat 55 
2636 CJ Schipluiden 
015-3808240 
info@autoserviceschenkeveld.nl 
www.AUTOSERVICESCHENKEVELD.nl 
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CONTRIBUTIE EN INSCHRIJVING 2024-2025 
 
Van de leden die ons een machtiging tot automatische incasso hebben 
gegeven (ruim 99% van de leden) wordt het contributiebedrag omstreeks eind 
oktober automatisch van hun rekening afgeschreven.  
De leden die (nog) niet per automatische incasso betalen treffen bij dit 
boekje een nota aan. Daarin is ook een machtigingsformulier opgenomen 
waarmee alsnog betaling per automatische incasso kan worden gevraagd.  
I.v.m. administratie- en stijgende bankkosten wordt bij contributiebetaling per 
nota een opslag van € 2,- per nota aan u doorberekend.  
 
Vanwege het grote aantal leden accepteren wij alleen nog nieuwe leden uit 
Schipluiden en Den Hoorn. Van bestaande leden kunnen gezinsleden wel nog 
worden bijgeschreven. 
Bij inschrijving van nieuwe leden accepteren wij alleen nog maar betaling per 
automatische incasso!!!  
Het nieuwe eerste / hoofdlid betaalt bij inschrijving € 20,-  
 
Tarieven contributie / 
inschrijving 
2024-2025 

Bij betaling 
vóór  
15 november 

Bij betaling 
tijdens  
ijsperioden 

Nieuw 
lidmaatschap 

Lidmaatschap 
 
A. INDIVIDUEEL 
 
B. GEZINNEN 

 Hoofdlid 1) 
 Overige leden 

vanaf 18 jaar 
t/m 17 jaar 
 

Opslag betaling per 
nota 

 
 
         € 6,- 
 
 
         € 6,-  
 
         € 3,- 
         € 1,- 
 
         € 2,- 

 
 
        € 10,-  
 
 
        € 10,-  
 
        € 6,- 
        € 2,- 
 
  

 
 
      € 20,-  
    
 
      € 20,-  
    
      € 6,- 
      € 2,- 
 

Dagkaarten aan de 
ijsbaan 

 vanaf 16 jaar 
 t/m 15 jaar 
 

 
 
  
 

 
 
              

 
 
        € 3,- 
        € 2,- 
 

 

1) Per gezin is er ongeacht de leeftijd altijd één hoofdlid  
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     Accountants en belastingadviseurs met kennis van zaken 
 
     Kleveringweg 51 

     2616 LZ Delft 

     Telefoon: 015 - 214 50 41 

     Fax: 015 - 214 45 31 

 
 

 
 

 
 

www.holtkampdebakkerij.nl 
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BEZOEK AAN DAIKIN NK ALLROUND & SPRINT IN THIALF: ‘EEN 

ONVERGETELIJKE ERVARING!’ 
 
Tijdens onze fantastische ijsperiode begin 2024 hadden wij de 
Verenigingsadviseur van de KNSB op bezoek bij onze ijsclub. Hij genoot 
zichtbaar van de schaatspret die we met z’n allen beleefden, op en rondom 
de ijsbaan. Als blijk van waardering voor de inzet van onze geweldige 
vrijwilligers, ontvingen we van de KNSB een aantal toegangskaarten voor het 
Daikin NK Allround & Sprint in Thialf, Heerenveen. Een prachtig cadeau, dat 
we met beide handen aannamen! 
Nadat we onder onze vrijwilligers de vraag hadden uitgezet, bleek al snel dat 
er genoeg animo was voor een bezoekje aan Fryslân. Zo gezegd, zo gedaan: 
auto's werden geregeld en op zondag 25 februari vertrokken we richting 
Thialf, de schaatstempel van Nederland. Voor sommigen was het de 
allereerste keer in Thialf, voor anderen een weerzien na jaren. Spannend was 
het voor iedereen! 
Bij aankomst werd de ijsclubvlag meteen in de bocht opgehangen. Zo konden 
onze leden die thuis voor de televisie zaten zien dat wij erbij waren! Via 
WhatsApp kwamen de eerste berichten al snel binnen: "We hebben jullie 
gezien!" En dat zorgde natuurlijk voor nog meer enthousiasme onder onze 
groep. 
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De sfeer zat er goed in, met verschillende Dj’s en het dweilorkest De Útlopers 
uit Sneek. We hebben volop genoten van de muziek, het spektakel en 
natuurlijk het fantastische schaatsen.  
 
Spannende Wedstrijden 
En dan het schaatsen zelf: wat hebben we spannende races gezien! We 
konden genieten van geweldige prestaties op de 5000 meter bij de vrouwen. 
Merel Conijn wist te winnen in een tijd van 6.55,72, gevolgd door Antoinette 
Rijpma - de Jong en Elisa Dul. Antoinette kroonde zich uiteindelijk tot 
Nederlands kampioene Allround. Wat een spanning en wat een mooie 
momenten om mee te maken! 
Ook de mannen maakten het ontzettend spannend in het NK Sprint. 
Uiteindelijk wist Kjeld Nuis zijn sterke vorm te verzilveren. Hij reed op de 1000 
meter zelfs een honderdste sneller dan de dag ervoor (1.07,32) en pakte 
daarmee de winst, zowel op de afstand als in het eindklassement! Joep 
Wennemars kwam ook goed voor de dag en eindigde als tweede in het 
eindklassement, waarmee hij zijn WK-ticket veiligstelde.  
 
Dankjewel! 
Het was een geweldige ervaring die we niet snel zullen vergeten. We willen 
de KNSB hartelijk bedanken voor de toegangskaarten die dit mogelijk hebben 
gemaakt. Een groot applaus ook voor al onze vrijwilligers die met zoveel 
enthousiasme hebben meegewerkt om dit dagje Thialf voor elkaar te krijgen! 
 
Remco Jongbloed 
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SCHAATSEN SLIJPEN 
                          voor alle schaatsen en alle gewenste rondingen 
                                              kunt u bij ons terecht. 

Ook voor tweedehands kinderschaatsen en noren in alle maten. 
 
 Folkert Foekema  
 Prins hendriklaan 32 Den hoorn 
 tel.: 06-20508100 
 e-mail: foekies@kabelfoon.nl                     verzamelaar van oude schaatsen 
 
 

  

        Prinses Margrietlaan 10, 2635 JE Den Hoorn 
        Tel. 06 46373431 – mail: janvanpaassen@kpnmail.nl 
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KLIMAAT- ,WEER- EN WINTERONTWIKKELINGEN 2024 
Aad van Winden: 4 oktober 2024 (op persoonlijke titel) 
 
Vorig jaar begon ik dit artikel als volgt:  
‘Zoals niemand kan zijn ontgaan wordt het nieuws dagelijks beheerst door 
klimaatzorgen en weersextremen’. 
Dat hebben we dit jaar wereldwijd helaas wel in extreme vorm ervaren! 
Het dagelijkse nieuws werd en wordt regelmatig beheerst door 
overstromingen, aardverschuivingen als gevolg van lokale extreme neerslag. 
 
Weersextremen, Een beperkte opsomming:  
Grote overstromingen in 8 landen in Centraal Europa midden september. 
Vandaag, 4 oktober, overstromingen en aardverschuivingen in Bosnië, 
Orkaan Helène veroorzaakte recent zware overstrromingen in 4 zuidelijke 
staten in de VS, extreme overstromingen september jl. in de Sahara; (Niger, 
Mauretanie e.o). In de zomer unieke overstromingen in woestijnen in Qatar en 
Oman. Daarnaast zijn er dit jaar vrijwel dagelijks andere voorbeelden. 
 
In het algemeen verslag gaf ik al aan hoe de neerslag in Midden Europa werd 
veroorzaakt. De huidige overstromingen in Bosnië zijn ook een gevolg van het 
zeer warme zeewater in de Middelllandse Zee (zie ook plaatje hieronder). 
Orkaan Helène ontwikkelde zich uiterst snel door het zeer warme zeewater in 
het Caribisch gebied. Deze oorzaken voor extreem weer zijn verklaarbaar. 
Echter heel vreemd zijn de overstromingen veroorzaakt door uiterst zeldzame 
regenval in de woestijngebieden van de Centrale Sahara en bij Qatar/Oman. 
Op internet gonst het dan ook van geruchten over ‘Geo Engineering’, ofwel 
weermanipulatie, waar met name Qatar al een historie heeft.  
Google eens op dit begrip en de schrik slaat je om ’t hart.   
De eerste kop die me opviel is: ‘Playing for God with the athmosphere” 
zie: https://www.theatlantic.com/science/archive/2024/04/dubai-oman-
flooding-cloud-seeding-geoengineering/678114/ 
Bekend is dat Rusland en China weermanipulaties deden om goede condities 
voor de Olympische Spelen te ‘regelen’. Andere berichten duiden erop dat er 
al tientallen jaren onderzoek en testen worden gedaan om het weer te 
beïnvloeden om zo klimaatopwarming tegen te gaan. 
https://www.technologyreview.com/2019/08/09/615/what-is-geoengineering-
and-why-should-you-care-climate-change-harvard/ 
Vele deskundigen waarschuwen echter, dat het uiterst riskant is als de mens 
zich bezighoudt met beïnvloeding van het complexe proces, wat het klimaat 
enerzijds en anderzijds de gevolgen in de weersontwikkelingen is. 
https://www.livescience.com/geoengineering-the-weather 
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Rietdekkersbedrijf 
Firma Voogt 

Windrecht 53 
2636JC Schipluiden 
 
Tel: 015-3808775 
 
info@favoogt.nl 
www.favoogt.nl 
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Atlantische Oceaan, warme golfstroom  
Naast vorenstaande zorgelijke situaties wil ik het hebben over enkele 
bijzondere ontwikkelingen. Dit jaar kwam vaak in het nieuws dat de warme 
golfstroom dreigt te stoppen/getemperd wordt. De temperatuurontwikkeling in 
het ontstaansgebied van de warme golfstroom is bijzonder te noemen evenals 
La-Nina, de koude stroming westelijk van Peru, als vervanger van El Nino. 

 

 
 
Bovenstaand plaatje geeft de afwijking eind september jl. aan van de normale 
zee/oceaantemperatuur (rood 2 å 3 graden boven normaal, grijze tinten 
normaal, en lichtgroen iets onder normaal). 
Onder punt 1 zien we voor de kust van West-Afrika een zone met ongeveer 
normale temperaturen. Dit is bijzonder daar er recent sterke afkoeling heeft 
plaatgevonden en gezien de noord- en de zuidzijde ervan die ruim boven 
normaal zijn. Mogelijk heeft dit het extreme weer in de Sahara veroorzaakt. 
Onder punt 2 zien we duidelijke afkoeling tot beneden normaal rond IJsland 
en Groenland (zoet smeltwater?). Dit kan effect hebben op de circulatie van 
de warme golfstroom. 
Bij 3 zien we de sterk boven-normale temperaturen in de Middelllandse Zee, 
waar de bron van de extreme regenhoeveelheden in Centraal en Zuid- 
Europa zijn oorsprong vindt.  
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Bij 4 is de afkoeling voor Zuid Amerika zichtbaar waar de aanvang van de 
cyclische koude fase van La Nina zichtbaar wordt. Dit fenomeen heeft 
wereldwijde gevolgen voor weersontwikkelingen. 
 
Oceaancirculatie wereldwijd 
De stromingen (rood is warm water en blauw is de koude onderstroom) 
bestrijken de oceanen wereldwijd. Het warme zeewater beweegt vanaf de 
Evenaar naar het noorden en het zuiden, koelt af, zakt naar de diepten in de 
oceanen en stroomt op grote diepte vervolgens weer terug richting de 
Evenaar. 
 

 
 
Het bovenste kader met de afkorting AMOC (op volgende pagina uitvergroot) 
is het gebied waar ons weerbeeld in hoge mate wordt bepaald en waar in 
herfst en winter helaas erg vaak een westelijke stroming in de bovenlucht 
wordt gegenereerd.  
De discussie die de laatste tijd wordt gevoerd is dat de (rode) warme 
golfstroom afneemt en dreigt te stagneren door 2 hoofdoorzaken: 
1) door smeltijs van Groenland ontstaat op noordelijke breedten een deksel 
van licht zoet water die het afzinken van het aangestroomde warme water 
vertraagd (zoet water is lichter dan zout water); 
2) het steeds warmere -dus lichtere- water vanaf de Evenaar koelt in hun 
noordwaartse stroming onvoldoende af om naar diepere regionen af te  
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zinken. Hierdoor zou het noord-westelijk gebied van Europa een sterke 
afkoeling kunnen ondergaan, juist als gevolg van globale opwarming. 
 

 
 
Winterontwikkeling 
Uit bovenstaande ontwikkelingen en daarnaast de toenemende gevolgen van 
El-Nina bij Peru zijn processen gaande die tot onverwachte reacties in de 
circulatiepatronen kunnen of zullen leiden. De recente uitbraak van koude 
polaire lucht met de extreme gevolgen in Midden-Europa leidde ook tot vroeg 
wintersweer in de Alpen (2-3 meter sneeuw boven 2000 meter). De vreemde 
verhouding in boven- en onder-normale zeewater temperatuur kan leiden tot 
andere posities van hogedruk en lagedruk gebieden. Warm zeewater zorgt 
voor sterk stijgende bovenlucht, volgezogen met vocht. Welke effecten gaat 
dit hebben in combinatie met koude polaire luchtstromen? Waar ligt komende 
winter de begrenzing tussen koud en warm? 
Een effectieve lange termijn prognose is uiterst riskant en is tot heden ook 
uitgebleven. Maar een paar koude uitstromen van polaire lucht kunnen 
zomaar leiden tot één of meer sneeuwrijke vorstperioden, waarbij onze 6.200 
leden kunnen genieten van het altijd weer aansprekende natuurijs! 
 
Bronnen o.a.:https://www.weerplaza.nl/videopagina/ 
https://scientias.nl/door-klimaatverandering-kan-de-golfstroom-verzwakken-
en-dat-betekent-dat-het-in-europa-weleens-flink-koud-kan-worden/ 
https://www.weerwoord.be/m/3151481 
https://www.weerwoord.be/m/3151413 
https://www.weer.nl/nieuws/2024/el-nino-wordt-overgenomen-door-la-nina 
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Het hele jaar geopend voor: 
Lunch 
Brunch 
Diner 
Buffet 

High Tea & High Wine 
Feesten & Partijen 

 
Kijk voor de openingstijden en meer informatie op 

www.vlietzicht.com 
 

 


